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Vedení města Červený Kostelec se v pondělí 31. března odpoledne sešlo s krajským policejním
ředitelem a bývalým policejním prezidentem Martinem Červíčkem, aby projednalo zvýšení
podílu státní policie na bezpečnostní situaci v Červeném Kostelci.

           {jathumbnail off}  

Královéhradecký policejní ředitel Martin Červíček navštívil červenokosteleckou radnici ve
společnosti Davida Fulky, vedoucího územního odboru Náchod PČR. Přivítal je starosta města
Petr Mědílek, místostarosta Richard Bergmann, tajemník MěÚ Petr Fišer a velitel městské
policie Michal Škoda.

  

Jednání iniciovala radnice na základě požadavku zastupitelstva. Cílem mělo být posílení
bezpečnostní situace ve městě. Jednání proběhlo ve velmi pozitivním duchu. Zda budou
uskutečněny nějaké konkrétní kroky, ukáží následující měsíce.

  

V současnosti je dohled nad městem ze strany PČR zajišťován prostřednictvím policejní
stanice, která spadá pod Obvodní oddělení Hronov. O obvodní oddělení Červený Kostelec
přišel 1. ledna 2011.

  

Za MěÚ Červený Kostelec Ing. Petr Fišer, foto: Tomáš Kábrt, www.cervenykostelec.cz
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